
Onderstaande vragen willen wij graag onder artikel 50 indienen. 

 

- Waarom heeft West Betuwe ervoor gekozen om afgelopen jaarwisseling de prullenbakken 

niet te          verwijderen of af te sluiten? 

 

- Hoeveel prullenbakken zijn er in West Betuwe tijdens de jaarwisseling vernielt? 

 

- Wat zijn de kosten voor West Betuwe om de prullenbakken in de periode voor de 

jaarwisseling tijdens    de wekelijkse Avri ronde te verwijderen en na de jaarwisseling weer 

terug te plaatsen? 

 

- Wanneer kunnen wij de evaluatie en schade rapport verwachten van afgelopen 

jaarwisseling? 

 

- Wat gaat het prullenbakken beleid worden rondom de jaarwisseling voor 2021/2022? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Mario Kock 

 

Raadslid  

Leefbaar Lokaal Belang  

West Betuwe 

 

M: 0615278753 

E: mario.kock@gemeenteraad.westbetuwe.nl 

W: www.llbwestbetuwe.nl 

 

mailto:mario.kock@gemeenteraad.westbetuwe.nl
http://www.llbwestbetuwe.nl/

